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Vragen van fractie:   CDA     Naam raadslid: Anton Kamps
1. Kunt u wat voorbeelden geven van “programma’s die gericht zijn op levensloop en ‘life 

events’ “?

Antwoord:
Life changing events’ zijn gebeurtenissen die van invloed zijn op iemands leven en de 
keuzes die hij maakt met betrekking tot gezondheid. Het gaat dan om gebeurtenissen 
zoals een scheiding, carrièreveranderingen, verlies van een dierbare of gezinsuitbreiding. 
Voorbeelden van programma’s die gericht zijn op het omgaan met deze gebeurtenissen 
zijn de sociale sportschool en ‘voel je goed’, waarin bewegen wordt gebruikt als middel om 
levensveranderingen aan te gaan.

2. Kunt u aangeven hoeveel maal er, sinds 2012, een beroep gedaan is op het netwerk 
AED?

Antwoord:
In de periode tussen 19 september 2012 en 2 september 2019 zijn er in ieder geval 993 
oproepen gedaan op het netwerk AED. Van een zevental momenten tussen 29 juni 2018 
en 30 juni 2019 heeft de gemeente geen gegevens over meldingen ontvangen in verband 
met een storing bij HartslagNU.

3. De Ontwikkelagenda spreekt over een ‘Veerkrachtdialoog in de Sterrenbuurt’ (bij 
activiteiten ANIMO blz. 17). Ik weet van een beperkte bijeenkomst (van een achttal 
mensen) in de Sterrenbuurt, die twee maal gehouden is. Bedoelt u die bijeenkomsten, of is 
er nog een ander initiatief geweest?

Antwoord:
3. In december 2018 is de ‘Veerkrachtdialoog’ gehouden waaraan 80 bewoners van de 
Sterrenbuurt hebben deelgenomen. Naar aanleiding van die bijeenkomst is een kleine 
werkgroep ontstaan waarin 8 bewoners samen met Animo verder hebben gesproken.

4. De ontwikkelagenda (en het gemeentelijk beleid) hanteert de positieve 
gezondheidsdefinitie van Machteld Huber). Zingeving is één van de zes dimensies van die 
visie op gezondheid. Toch is er nauwelijks aandacht voor dat aspect in de gemeentelijke 
agenda. Kunt u aangeven waarom?

Antwoord:
Positieve Gezondheid is de uitwerking in 6 dimensies van de bredere kijk op gezond-heid. 
Met die bredere benadering dragen we bij aan het vermogen van mensen om met de 
fysieke, emotionele en sociale uitdagingen in het leven om te gaan en daarin eigen regie te 



voeren. Het begrip zingeving betekent het zoeken naar de zin, bedoeling of het doel van 
het leven. Door als gemeente op de andere dimensies te faciliteren en te ondersteunen 
hopen we bij te dragen aan zingeving, maar we zien dit niet als een primaire taak van de 
gemeente.

5. Er wordt regelmatig gewezen naar de Werkgroep Preventie. In een voetnoot 
(Ontwikkelagenda blz. 13) staat het doel van de Werkgroep beschreven. De (vorige) 
gemeentelijke vertegenwoordiger zou een poging ondernemen om een globale 
inventarisatie te maken van de preventieve programma’s binnen de gemeente. Is er iets 
bekend over de vorderingen daarvan?

Antwoord:
We hebben deze informatie momenteel niet voorhanden. Hier komen we op een later 
moment op terug

6. De Werkgroep Preventie ademt nu een positieve sfeer van onderlinge uitwisseling. Is er 
ook sprake van een strategie op het gebied van preventie?

Antwoord: 
De werkgroep Preventie heeft begin 2019 een voorstel ingediend over de doorontwik-
keling van de werkgroep. De leden hadden behoefte aan vernieuwing, omdat het ac-cent 
te veel kwam te liggen op het uitwisselen van nieuws. Met de nieuwe strategie beoogt de 
werkgroep eigen regie van inwoners te vergroten of behouden door:
- samenwerking in het zoeken van oplossingen in lacunes tussen welzijn, zorg en wonen
- informatie-uitwisseling en signalering
- ontwikkeling en uitvoering van activiteiten die passen binnen gemeentelijk beleid in het
      sociaal domein.

Raadsvergadering d.d. 17 september 2019
Raadsnota nummer: 185445
Onderwerp: Ontwikkelagenda Gezondheid
Vragen van fractie: GROENLINKS       Naam raadslid: Willem-Jan van der Zanden

Vragen Handhavingsplan ALCOHOL
1. Wat zijn de wettelijke mogelijkheden om 16- en 17-jarigen in te zetten als testkopers 

van alcohol?

Antwoord:
Het is momenteel wettelijk niet toegestaan om jeugdigen onder de 18 jaar in te zetten 
als testkopers van alcohol. Mogelijk wordt dit in de toekomst wel mogelijk gemaakt in 
de Alcoholwet.

2. Op welke manier definieert de gemeente het begrip “onmiskenbaar” als zij personen 
van 18 jaar of ouder inzet om alcohol te kopen in de horeca en daarbij te testen of er 
om legitimatie betreffende de leeftijd wordt gevraagd? Worden hiervoor alleen mensen 
ingezet die niet onmiskenbaar 18 jaar of ouder zijn?



Antwoord:
De toezichthouder is belast met de verantwoordelijkheid om vast te stellen of de 
persoon ‘niet onmiskenbaar 18 jaar of ouder is’. Wij begrijpen echter dat het hier geen 
harde wetenschap betreft.

3. Kunt u aangeven hoe vaak sinds de start van het vorige Preventie- en 
Handhavingsplan gebruik gemaakt is van testkopers van alcohol? Waar zijn deze 
ingezet (horeca, sportkantines, activiteitencentra, reguliere winkels, …)? Hoeveel 
overtredingen heeft dit opgeleverd? Hoeveel waarschuwingen respectievelijk boetes 
zijn hierbij uitgedeeld?

Antwoord:
Vanaf 2013 is de controle van de Drank en horecawet een taak van de gemeente. 
In 2013 is een samenwerkingsverband opgestart in de Baronie, de zg. Baronie DHW –
pool. De pool controleert voornamelijk op leeftijdsgrenzen, onder andere door inzet van 
testkopers. De boa’s van Oosterhout controleren daarnaast nog op andere aspecten 
van de Drank- en horecawet.
Totaal aantal controles in de periode 2013 t/m heden
Horecazaken:     111
Cafetaria’s:           51
Buurthuizen:         20 
Evenementen:      36
Supermarkten:      51
Slijterijen:              28
Sportkantines:       29
Shoarmazaken:    12
Restaurants:         13

De controles hebben geleid tot: 
13 x  Voornemen Lasten onder Dwangsom
4x    Definitieve opgelegde Dwangsom
10x   Boete-rapporten

Het is niet het doel boetes te geven, maar vooral in gesprek te gaan en te 
waarschuwen.

Er zijn tijdens 15 avonden dat de pool in Oosterhout gecontroleerd heeft testkopers   
ingezet.
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1. staat de zin: leefbaarheid vanuit wonen op campings
- Bedoeld u hiermee dat u voor mensen die op de camping wonen een huis gaat 

regelen?
- Hoe verhoudt zich dat tot de enorme wachtlijsten op sociale huurwoningen?



- Zou de camping niet juist een mogelijkheid kunnen zijn om de enorme 
wachtlijsten meer in balans te brengen?

Antwoord:
- We hebben nu besloten om komend jaar te nemen om bewoners individueel 
te benaderen en te kijken wat voor hen de beste oplossing is.
- We zijn op dit moment aan het inventariseren wat de mogelijkheden zijn en 
hebben nog geen voorschot genomen op wat dit betekent voor wachtlijsten.
- Dit is een van de opties waar we naar kijken samen met bijvoorbeeld de 
eigenaren, GGD en Surplus

2. Heeft u het over de dekkingsgraad van AED’s. Is hierin meegenomen dat 
sommige AED’s niet altijd bereikbaar zijn bijvoorbeeld omdat ze ergens binnen 
hangen? M.a.w. is er een sluitend netwerk van altijd toegankelijke AED’s?

Antwoord:
Alle AED’s die in de gemeente Oosterhout geplaatst zijn hangen in principe in 
een kast die met pincode geopend kan worden en zijn te allen tijde toegankelijk. 
De bedrijfszekerheid wordt gewaarborgd door frequente controle die wordt 
uitgevoerd door medewerkers van afdeling Handhaving en door jaarlijks 
onderhoud.

In de ontwikkelagenda staan cijfers in een tabel op p32. 
1. Kunt u ons inzicht geven in de aantallen waar het over gaat?

Antwoord:
De tabel op pagina 32 is niet correct. U ontvangt later een correcte versie

2. Er staat bijvoorbeeld dat er een toename van het aantal mensen dat zich erg 
gelukkig voelt resp 80% en 78% is….

a. Gaat 80% over 2016 en 78% over 2017?
b. Wat betekend die toename concreet? Als we het over eerst 2 mensen en 

nu 4 mensen hebben we een toename van 100%. Als het over grotere 
getalen gaat betekend dat dan dat er een erg grote groep eerst 
ongelukkig was? Graag meer achtergrond van deze getallen.

 Dit geldt voor alle getallen in deze tabel, nu zeggen ze niks

Antwoord: 
De tabel op pagina 32 is niet correct. U ontvangt later een correcte versie
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Onderwerp: Ontwikkelagenda Gezondheid

Vragen van fractie:           Naam raadslid: Jan Peters
1. Voor de uitvoering van het gezondheidsbeleid zijn naast de bijdrage aan de GGD 
(1.9 miljoen euro) reguliere middelen in de begroting opgenomen van 125.000 euro 
voor onder andere screening logopedie.
a. Welk bedrag wordt aan deze screening besteed?
b. Waarom rekent het college dit tot de taak van de gemeente?
c. Hoe wordt deze screening uitgevoerd?
d. Wat is het resultaat/effect van deze screening?

Antwoord:
a. In 2018 werd een totaalbedrag van €13.500,00 aan preventieve 
logopediescreening besteed. Voor de eerste helft van 2019 was dit bedrag 
€6.750,00.
b. De wet publieke gezondheid stelt het College verplicht onder andere zorg te 
dragen voor het op systematische wijze volgen en signaleren van 
ontwikkelingen in de gezondheidstoestand van jeugdigen, het vroegtijdig 
opsporen en preventie van specifieke stoornissen en het geven van 
voorlichting, advies, instructie en begeleiding. Binnen het onderwijs werd 
geconstateerd dat risicokinderen met logopedische stoornissen door het 
onderwijs vaak (te) laat opgemerkt worden. Om die reden is gekeken naar de 
mogelijkheden om preventieve logopedie binnen het onderwijs te organiseren. 
De screening vindt plaats op de scholen en wordt uitgevoerd door een 
onafhankelijk logopedist.
c. De preventieve screening logopedie wordt op school jaarlijks uitgevoerd bij 
alle vijfjarige kleuters in de gemeente. Indien daar aanleiding toe is vindt een 
gesprek met leerkracht en ouders plaats waarin wordt geadviseerd het kind een 
intake te laten doen bij een van de vrij gevestigde logopedisten in Oosterhout. 
De behandeling door een logopedist wordt vergoed door de zorgverzekeraars. 
De screening zelf omvat de gebieden gehoor, taal, articulatie, stem, 
vloeiendheid en mondgedrag. De kinderen worden voor- en nabesproken met 
de leerkracht en indien gewenst met de ouders. 
d. Door spraak- en taalproblemen bij kinderen vroegtijdig te 
signaleren/herkennen kan tijdig worden voorzien in passende ondersteuning. 
Als de ontwikkeling van communicatie bij jonge kinderen niet goed verloopt, kan 
dit ernstige gevolgen hebben voor het leerproces en de ontwikkeling van 
sociale vaardigheden. In 2018 zijn er 478 kinderen gescreend waarvan er 103 
zijn doorverwezen naar logopedie. 76 kinderen ontvingen een informatiebrief 
met instructies voor thuis en 59 kinderen zijn ter controle van gehoorproblemen 
doorgestuurd naar GGD of huisarts.
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1. Bewegen in de openbare ruimte is van belang. Hoe is de stand van zaken m.b.t. de groe-

ne schoolpleinen? Is er binnen het centrum meer zicht op speelruimte voor de jeugd vanaf 
4 t/m 12 jaar ongeveer? 

Antwoord:
Scholen gaan zelf over de inrichting van de schoolpleinen. Scholen kunnen via de 
gemeente een subsidie aanvragen voor “Schoolplein van de toekomst”. Projecten die zich 
richten op het stimuleren van de realisering van gezonde, klimaatbestendige en groene 
schoolpleinen, komen in aanmerking voor subsidie. Het Prins Bernhard Cultuurfonds 
regelt de uitgifte van de subsidie, die valt onder het Buurtfonds. De gemeente is bereid 
mee te denken op basis van het door de school ingediende ontwerp voor de inrichting van 
het schoolplein.
In het Jaarplan Openbare Ruimte is een speelplekkenkaart opgenomen. Actuele 
ontwikkelingen op het gebied van spelen in het centrum is de aanpak van het 
Santrijnpark, dat eind 2019/begin 2020 wordt aangepast. In 2019 is de Burg. 
Hallungiusstraat aangepast en dit jaar zal tevens uitvoering gegeven gaan worden aan de 
motie “Spelen in Slotpark”. 

2. Op blz 14 wordt vermeld dat ouders meer hulp of aandacht eisen in situaties waar dat 15 
jaar geleden ondenkbaar was. Zouden er wat voorbeelden genoemd kunnen worden en 
interventies. 

Antwoord:
Actuele voorbeelden zijn het smartphonegebruik en omgang met sociale apps, 
cyberpesten en alcoholgebruik. Het jongerenwerk maakt deze onderwerpen bespreekbaar 
door voorlichting te geven op locaties waar jongeren komen. Ook armoede onder 
jongeren is een probleem waar Surplus en gemeente aandacht voor hebben. Zo heeft de 
gemeente met behulp van Kleinsma-gelden de Zomerkaravaan georganiseerd.

3. In de nota staat het belang van meedoen. Hoe bereiken we anderstaligen zoals 
migranten, nieuwkomers en ouderen?

Antwoord: 
De exacte invulling van het belang van meedoen wordt later in de uitvoering ingevuld. De 
gemeente heeft natuurlijk wel aandacht voor deze groepen, zoals met opvang 
statushouders door Surplus.



4. U geeft aan dat  de ernstige eenzaamheid onder de ouderen gestegen is en een zorgelijk 
punt is. Daarom worden er preventieve huisbezoeken gepland. Kunt u concreet aange-
ven wat de kader is, zoals vanaf welke leeftijd, andere criteria en aanpak.

Antwoord:
De preventieve huisbezoeken onder 90-plussers zijn uitgevoerd door Animo en de 
preventieve huisbezoeken onder 75-plussers door Zorro. Beide projecten zijn inmiddels 
afgesloten.

5. Kunt u aangeven wat een themacertificaat inhoudt bij een zgn. “ gezonde school “? Welke 
scholen hebben dit label gekregen? Hoe kunnen de andere Oosterhoutse scholen ge-
stimuleerd worden om dit label ook te halen? 

Antwoord:
Om aan de slag te gaan met gezonde leefstijl maakt de school een keuze van de 
gezondheidsthema’s waaraan zij wil werken. Een school kan kiezen uit de thema’s: 
voeding, bewegen en sport, welbevinden, roken-, alcohol- en drugspreventie, relaties en 
seksualiteit, fysieke veiligheid, binnenmilieu en mediawijsheid. Als de school binnen een 
gekozen thema alle pijlers van Gezonde School op orde heeft, kunnen zij voor dat thema 
het themacertificaat van het vignet Gezonde School aanvragen. In de gemeente 
Oosterhout hebben de volgende scholen het vignet ontvangen: Hanzecollege, BS de 
Berkenhof, BS de Kameleon, BS Sterrendonk en BS de Achterhoek. Scholen worden via 
MOOVE en Brede Buurt gewezen op de mogelijkheden rondom de Gezonde School. Op 
de website www.gezondeschool.nl vindt u informatie over de scholen die een vignet 
hebben ontvangen en voor welke themacertificaten.

6. Door de leefomgeving gezonder in te richten kan gezondheidswinst geboekt worden. Hoe 
wordt omgegaan met de bestrijding van bijzondere plagen, zoals bijvoorbeeld  de 
eikenprocessierups en ratten en muizen?

Antwoord:
Landelijk is de overlast van de eikenprocessierups (EPR) groot. Er is veel aandacht 
geweest hierdoor. Ook in Oosterhout ondervinden we dit jaar meer overlast dan andere 
jaren. De gemeente Oosterhout heeft ten opzichte van een aantal andere gemeenten, 
voorgaande jaren met veel minder overlast veel intensiever de rups bestreden. 
Oosterhout is altijd in het voorjaar de eikenstructuren blijven spuiten (Preventieve 
bestrijding). Betere en bewezen effectieve (alternatieve) bestrijdingsmethoden dan 
preventief spuiten en curatief zuigen, zijn er vooralsnog niet. Het uitzetten van de 
natuurlijke vijand brengt weinig uitkomst, mede omdat deze in populatie moet groeien. 
Gemeente Oosterhout maakt voor de bestrijdingsbeleid gebruik van de kennis van de 
Gemeente Sittard Geleen en de kennis van het WUR (Wageningen University & 



Research). Zij hebben specialisme op het gebied van de EPR-bestrijding in huis. 
Daarnaast wordt landelijk en regionaal overleg bijgewoond.

7. Ook ligt er helaas behoorlijk veel zwerfafval en zijn er meer dan 200 zappers actief in 
Oosterhout.  Kunt u aangeven hoe de gemeente Oosterhout het zwerfafval, ook in het 
buitengebied aan wil pakken? 

Antwoord:
7. Gemeente Oosterhout pakt op verschillende manieren het zwerfafval in de gemeente 
en in de buitenruimte aan. In het buitengebied worden de bermen gemaaid door een 
aannemer. Deze aannemer heeft de opdracht om vooraf zwerfafval op te ruimen voordat 
er gemaaid wordt. Op werkdagen zijn er minimaal 3 gemeentemedewerkers werkzaam 
om zwerfafval in de buurten en in de buitenruimte op te halen. Tevens zijn er op 
werkdagen 2 veegwagens actief die het zwerfafval voor de voet meenemen in hun 
rondes. Bij het verwijderen van onkruid in de plantenvakken worden de plantenvakken ook 
vrij gemaakt van zwerfafval. Op koopavond, zaterdag en koopzondag wordt er door 
Midzuid zwerfafval opgeruimd in het centrum. Op zaterdag worden de prullenbakken bij 
de winkelcentra aan het begin van de dag en aan het eind van de dag geleegd om 
zwerfafval te voorkomen. Wekelijks wordt er door MidZuid zwerfafval opgeruimd op 3 
bekende routes van winkel naar middelbare school. Daarnaast zet de gemeente 
Oosterhout zich in om de inwoners bewust te maken van de impact van zwerfafval en om 
gedragsverandering te realiseren. Een voorbeeld hiervan is het educatieproject voor 
basisscholen dat binnenkort gelanceerd wordt. Ook besteden we veel aandacht aan de 
Oosterhoutse schoonmaakweek, World Cleanup day, week van de duurzaamheid en 
andere projecten die kunnen bijdragen dat zwerfafval niet langer op de grond gegooid 
wordt. Ook werken we samen met verschillende organisaties en verenigingen in 
Oosterhout waarbij ze hun directe omgeving schoon te houden en faciliteren we de 
zappers in hun activiteiten.

8. Dan hebben we nog het onderhoud van onze wijken. U geeft aan dat de inrichting van de 
leefomgeving een grote impact op iemands gezondheid en welbevinden. (pag 8 ont-
wikkelagenda). Dit geldt ook voor het onderhoud van de openbare ruimte. We merken op 
dat er in bepaalde wijken in Oosterhout het onderhoud van de openbare ruimte beneden 
niveau is. Denk hierbij aan het groen tussen de stenen, zoals de trottoirs.  Wat is concreet 
de verhouding van het onderhoudsniveau van de openbare ruimte en het ge-
zondheidsaspect?

Antwoord:
8. De leefomgeving en gezondheid zijn uiteindelijk onlosmakelijk met elkaar verbonden. 
Een nette en functionele leefomgeving wordt gewaardeerd. Want bewoners, ondernemers 
en bezoekers voelen zich prettig en veilig in een nette omgeving. Een goed onderhouden 
openbare ruimte verhoogt de kwaliteit van de leefomgeving.



De leefomgeving waarin mensen wonen, werken en leven beïnvloedt hun gezondheid. De 
leefomgeving moet gezond en veilig zijn, uitnodigen tot bewegen en ontmoetingen, en 
prettig om in te wonen. Een gezonde inrichting heeft:
• een goede milieukwaliteit (lucht, bodem, geluid);
• natuur of andere voorzieningen om hitte- en wateroverlast op te vangen;
• natuur en water in de buurt om te kunnen spelen, fietsen, wandelen en ontspannen;
• ontmoetingsplekken in de buurt;
• mogelijkheden voor stadslandbouw;
• een mooi aangezicht en goede plaatsing en inrichting van gebouwen;
• veiligheid, ook voor mensen die minder goed ter been zijn.

9. De kaarten in bijlage II zijn onduidelijk. Wijken zijn moeilijk herkenbaar en de kerkdor-pen 
ontbreken. Zijn er opvallende gebiedsgerichte interventies? 

Antwoord:
Op basis van de buurtenquete ‘Kwetsbare inwoners’ en andere buurtindicatoren gaan 
onze buurtcoördinatoren in gesprek met inwoners in de wijk om samen met hen te werken 
aan gebiedsgerichte oplossingen voor leefbaarheidsvraagstukken

Vragen betreffende Preventie en handhavingsplan.
1. We werken integraal samen met alle instanties. In hoeverre wordt hierbij 

burgerparticipatie toegepast?

Antwoord:
We gaan hier een participatief/interactief proces aan waarbij we samen met de 
stakeholders invulling geven aan nieuw beleid. Als het gaat om bewustwording (de 
preventieve kant) komen ook jongeren/ouders aan bod. 

2. We geven aan dat we willen handhaven. Echter rijst de vraag;  waar halen  we de 
handhavers vandaan? Betekent dit een wijziging ten opzichte van de visie 
integrale veiligheid?

Antwoord:
We gaan hier een participatief/interactief proces aan waarbij we samen met de 
stakeholders invulling geven aan nieuw beleid. Als het gaat om bewustwording (de 
preventieve kant) komen ook jongeren/ouders aan bod.

3. Als uitgangspunt wordt het preventiemodel van Reynolds gebruikt. Deze is uit 
2003. Is er meer nieuwe versie/methodiek beschikbaar?

Antwoord:
Het preventiemodel van Reynolds wordt door veel gemeenten gebruikt als 
integraal beleidsmodel voor effectief lokaal alcohol- en middelenbeleid. Het geeft 



nog steeds duidelijk weer op welke pijlers de gemeente moet inzetten om zo vroeg 
mogelijk te signaleren en de juiste ondersteuning en advisering te bieden. Naast 
het preventiemodel van Reynolds kunnen wij gelukkig putten uit aanvullende 
(nieuwe) inzichten die in den lande zijn opgedaan en onze eigen inzichten die 
voortkomen uit onze gesprekken met verenigingen, ondernemers en jongeren

4. De grote steden pleiten ervoor om lachgas weer in de geneesmiddelenwet op te 
nemen. Wordt dit opgepakt in den Haag. Bent u hiermee bekend en wat is de 
stand van zaken?

Antwoord:
De gemeente Oosterhout is bekend met lachgasproblematiek. In de APV is daarom 
opgenomen dat het verboden is om lachgas te gebruiken als daardoor hinder ontstaat 
voor personen of de openbare orde, de openbare veiligheid, de volksgezondheid of het 
milieu in gevaar komt.  
Minister Grapperhaus gaat met zijn collega Blokhuis van Volksgezondheid in gesprek om 
te bespreken wat voor landelijke maatregelen er kunnen worden genomen. Hij wil eerst 
van deskundigen horen "hoe de gevaren het beste geminimaliseerd kunnen worden". "En 
vervolgens wordt beslist of het beste tot een verbod kan komen of tot een uiterst 
gereguleerd gebruik. 
Overigens nemen wij in Oosterhout een verbod op in de evenementenvergunning om 
lachgas te verkopen. Dit doen we uit voorzorg, maar de organisatoren geven zelf aan 
geen lachgas op hun evenement te willen (laten) verkopen

5. Aanpak alcohol onder 18; de ‘schuldigen” worden nu ook beboet. Wat is de 
verhouding van de beboeting tussen de alcoholgebruiker onder de 18 en de 
verstrekker?

Antwoord:
Het beboeten van jongeren maakte tot op heden geen onderdeel uit van onze 
werkwijze, wij zullen hier wel mee gaan starten. Het is immers terecht als een 
missend element in onze handhavingsstrategie aangemerkt. Wij zullen u jaarlijks 
informeren over de voortgang en het effect van deze nieuwe manier van werken.


